
PROTOKÓŁ NR  19/16

z posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury, 

które odbyło się 5 grudnia 2016 roku

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 15:00, a zakończyło o 17:20.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Anna Klepacz – Przewodnicząca  komisji,

2. Zofia Ujma

3. Artur Wrona 

4. Ewa Pędziwiatr

5. Krzysztof Gorczyca

Nieobecni usprawiedliwieni:

Nieobecni nieusprawiedliwieni:

Obecni spoza grona Członków Komisji:

1. Aniela Woźniak

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Omówienie projektu uchwały w sprawie utworzenia ZSO w Kowarach

3. Zaopiniowanie wniosków ds. budżetu.

4. Sprawy różne.

Ad. 1 Posiedzenie komisji otworzyła Przewodnicząca Pani Anna Klepacz. Zaprosiła na posiedzenie

P. Anielę Woźniak, Kierownika Działu Obywatelskiego.

Ad. 2 Pani Woźniak omówiła projekt uchwały w/s utworzenia ZSO w Kowarach. Ponieważ zebranym

nie był znany Statut szkoły, Pani Aniela zobowiązała się przesłać e-mailem Statut zainteresowanym, wersję

papierową zostawi w Biurze Rady Miejskiej.  Przewodnicząca komisji  zaproponowała aby zapoznać się ze

Statutem, opinię w temacie uchwały komisji podejmie później.

Ad. 3 W sprawach planowanego budżetu, Komisja Oświaty i Kultury złożyła wnioski z propozycjami

dotyczącymi kultury.

 Ad. 4 W sprawach różnych dyskutowano o przyszłej reformie oświaty. Zaplanowane jest spotkanie

dyrektorów szkół z Panią Burmistrz i omówieniu wstępnych planów dotyczących zmian. Po tym spotkaniu

Radni wspólnie z przedstawicielami oświaty dalej będą pracować nad tematem.

Na tym posiedzenie zakończono.

Wnioski Komisji:

1.  Komisja  Oświaty  i  Kultury  wnioskuje  o  reaktywację  funkcjonowania  świetlicy  socjoterapeutycznej.

Rozpatrzyć należy ponowne działanie świetlicy w salce przy kaplicy ul. Wiejskiej lub wyremontowaniu lokalu

przy ul. Wiejskiej z przeznaczeniem na świetlicę do czasu, gdy nie będzie stałego miejsca na świetlicę , takiego

jak sala gimnastyczna.

2. W związku z trwałymi rozmowami na temat utworzenia Dziennego Domu Pobytu dla ludzi starszych oraz



uruchomieniem  węzła  sanitarnego  w  mieście,  Komisja  Oświaty  i  Kultury  wnioskuje  o  rozpatrzenie

możliwości zakupu budynku przy ul. Leśnej (dawna Kuźnica).

3.  Komisja Oświaty i Kultury wnioskuje o zaplanowanie środków na wzrost wynagrodzeń dla pracowników

administracji i obsługi zatrudnionych w kowarskich placówkach oświatowych.

 

Protokołowała:                                                                                                             Przewodniczący Komisji:

Zofia Ujma                                                                                                       Anna Klepacz


